

*Anbei finden Sie eine Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners:  
Please find further down an English version of this corporate news of Beyond Capital Partners:*

### **Beyond Capital Partners vollzieht Closing des Erwerbes einer 75,1%-Beteiligung an dem Lichttechnikspezialisten LDBS Lichtdienst GmbH**

März 2016, Frankfurt am Main – Ein von Beyond Capital Partners („Beyond Capital“) beratener Fund hat das Closing des Erwerbes einer 75,1%-Beteiligung an der LDBS Lichtdienst GmbH („LBDS“) erfolgreich vollzogen.

LDBS ist ein führender One-Stop-Shop Lichttechnikspezialist im deutschsprachigen Raum und bietet Firmenkunden aus dem Retail- und Industriesegment ein vollständiges Dienstleistungsportfolio rund um das Thema Beleuchtung. Mit seinem integralen Dienstleistungskonzept, also der Kombination von Handelsgeschäft, Produktexpertise und vollumfänglichen Services, ist das Unternehmen am Markt einzigartig aufgestellt. Außerdem vermarktet LDBS über Onlineplattformen ein breites Produktportfolio aus Lampen, Leuchten und technischen Komponenten.

Gemeinsam mit Beyond Capital konnte LDBS bereits erste Meilensteine erreichen und somit die Erschließung neuer Marktsegmente und einer Ausweitung der geografischen Reichweite beginnen. „Mit Beyond Capital haben wir einen Partner gefunden, der sowohl unsere unternehmerischen Werte als auch den geplanten Wachstumspfad von LDBS für die kommenden Jahre bereits jetzt ideal begleitet. Über die letzten Monate konnten wir mit Beyond Capital bereits mögliche Zukäufe für die Buy-and-Build Strategie identifizieren, als auch das weitreichendes Netzwerk nutzen um eine Vielzahl neuer Kundenbeziehungen im Rahmen unserer gemeinsamen Wachstumsstrategie aufzubauen. Als geschäftsführende Gesellschafter sind wir überzeugt durch die Partnerschaft mit Beyond Capital unsere Marktstellung in den kommenden Jahren signifikant ausbauen zu können“, so Robert Bechtle, geschäftsführender Gesellschafter der LDBS Lichtdienst GmbH.

Beyond Capital Partners ist eine Beteiligungsgesellschaft mit Fokus auf dem Erwerb von Mehrheiten an profitablen mittelständischen Unternehmen aus der DACH Region.

*Ende der Nachricht.*

*Bei Fragen können Sie sich gerne jederzeit an uns wenden.*

*Für den Fall, dass Sie diese Email mehr als einmal erhalten haben, bitten wir um einen Hinweis.*

---

### **Beyond Capital Partners accomplishes closing of 75.1%-stake acquisition in lighting specialist LDBS Lichtdienst GmbH**

March 2016, Frankfurt am Main – A fund advised by Beyond Capital Partners („Beyond Capital“) accomplished the closing of the acquisition of a 75.1% stake in LDBS Lichtdienst GmbH („LBDS“).

LDBS is a leading one-stop-shop lighting technology specialist in the German speaking region and provides a complete service portfolio in the field of lighting for B2B customers in Retail and other industries. With its integrated service concept, the company offers a unique position compared to its peers, comprising a combination of the entire value-chain for lighting solutions, an in-depth product expertise and a one-stop service and maintenance approach. Additionally, LDBS uses its online platform to market a broad product portfolio that distributes lamps, luminaires and technical components.

Together with Beyond Capital, LDBS achieved already first milestones in its target to develop new market segments and to expand its geographic coverage.

“With Beyond Capital, we found a partner who represents our corporate values and who is from day one an ideal fit for our envisaged future growth path. Over the past months, Beyond Capital allowed us already to both identify potential buy-and-build targets for future add-on acquisitions as well as they opened their extensive network to us to develop several new customer relationships in the path of our joint growth strategy. As Managing Partners of LDBS, we are convinced that the partnership with Beyond Capital will expand our market position over the coming years significantly”, says Robert Bechtle, Managing Partner of LDBS Lichtdienst GmbH.

Beyond Capital Partners is an investment company focusing on the acquisition of majority shareholdings of profitable small- and medium enterprises in the German speaking DACH region.

*End of news.*

*For further information, please do not hesitate to contact us.*


*In case that you received this email more than once we would appreciate a hint.*

Mit freundlichen Grüßen  
Sincerely yours

**Christoph D. Kauter**  
Managing Partner

**Beyond Capital Partners GmbH**  
Mendelssohnstraße 75-77  
60325 Frankfurt am Main

Tel: +49 69 97583154  
Mobil: +49 172 8652169  
Email: [c.kauter@beyondcapital-partners.com](mailto:c.kauter@beyondcapital-partners.com)  
Web: [www.beyondcapital-partners.com](http://www.beyondcapital-partners.com)

 **beyond capital partners**

Geschäftsführer: Karsten B. Eibes; Christoph D. Kauter  
Sitz der Gesellschaft : Frankfurt am Main, Deutschland  
Amtsgericht Frankfurt am Main, HRB 100904  
USt-IdNr.: DE 299941244

-----  
This message may contain confidential information and must not be copied, disclosed or used by anybody other than the intended recipient. If you have received this message in error, please notify us immediately by reply e-mail and delete all records of the message from your computer. The views represented in this message are solely those of the author. Neither the author nor Beyond Capital Partners GmbH accepts any liability for the contents of this message.